
Už i do Hořic dorazila matematika prof. Hejného. 
Proč se učí jinak než klasická matematika? 

Proč jí rodiče nerozumí? Měli bychom uvítat její zavádění do škol?
Jde jen o počítání nebo jde o něco víc?

JAKOU MATEMATIKU  
CHCEME PRO SVÉ DĚTI?

ZVEME VÁS NA DALŠÍ BESEDU - poslední v tomto školním roce! 

MATEMATIKA PODLE PROF. HEJNÉHO 

VŠE, NA CO JSTE SE CHTĚLI ZEPTAT 

Mgr. Lenka Kremlíková 

ZKUŠENÁ PEDAGOŽKA A CERTIFIKOVANÁ LEKTORKA  
VÝUKY MATEMATIKY PODLE PROF. HEJNÉHO S OSMILETOU PRAXÍ 

9. června 2015 od 17 hodin 
v divadelním sále hořické radnice 

Pořádají rodiče ve spolupráci s Hořickým gymnáziem 

Vstup volný


